
 

Møteprotokoll 
 

 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Skjervøy rådhus 

Dato: 16.12.2015 

Tidspunkt: 10:15 – Møtet hevet 16:55 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ørjan Albrigtsen ORDFØRER KRF/KP 

Irene Toresen VARAORDFØRER AP 

Maria Jørgensen Andersen MEDL KRF/KP 

Kurt Michalsen MEDL KRF/KP 

Peder André Amundsen MEDL KRF/KP 

Trygve Paulsen MEDL KRF/KP 

Øystein Skallebø MEDL AP 

Åshild Hansen MEDL AP 

Sissel Johanne Torbergsen MEDL AP 

Ingrid Lønhaug MEDL SV 

Hanne Nygaard Høgstad MEDL SP 

Vidar Brox-Antonsen MEDL SP 

Rolf Egil Larsen MEDL SP 

Torgeir Johnsen MEDL SP 

Arne Nilssen 

Jørn Cato Angell (permisjon 

fra 14:30) 

MEDL 

MEDL 

FRP 

FRP 

Reidar Mæland MEDL H 

   

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Pål Schreiner Mathiesen MEDL SV 

Vidar Langeland MEDL FRP 

 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Lise Roman Pål Schreiner Mathiesen SV 

Paul Stabell Vidar Langeland FRP 

 

  



 

Merknader til innkallingen:  

- FRP Paul Stabell etterspør saken om fiskeriutviklingen. Rådmann og ordfører svarer når 

det kommer ny informasjon vil kommunestyre orienteres.  

 Med merknader, møtet lovlig satt. 

Merknader til sakslista:  

- Ordfører informerer om orienteringssak ang. Skjervøy ungdomsråd. 

- Ordfører foreslår at sak PS 56/15 flyttes foran PS 55/15. 

- Ingrid Lønhaug (SV) ønsker at sak RS 17/15 skal tas opp. 

- Lise Roman (SV) ønsker å fremme en uttalelse angående sykestuene i Nord-Troms. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Cissel Samuelsen Rådmann 

Arild Torbergsen 

Kjell-Ove Lehne 

Tommy Hansen 

Espen Li 

Kathrine Kaasbøll 

Hanssen 

Kultur- og undervisningssjef 

Teknisk sjef 

Helse- og omsorgssjef 

Økonomisjef 

Formannskapssekretær 

 

 

 

Underskrift: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

 

 

 

 

 

Ørjan Albrigtsen   Rolf Egil Larsen   Øystein Skallebø 

 



Orientering ang. Skjervøy ungdomsråd: 

Leder Hanna Larsen og nestleder Vilde Karlsen orienter om arbeidet ungdomsrådet har gjort.  

- Fremmer ønske om søknad for midler til skaterampe på Skjervøy. 

- Fremmer ønske om midler til konferanse om ungdom, psykisk helse og rus. Søknad er 

levert til kommunestyret før møtet. 

 

Søknad om permisjon for Jørn Cato Angell fra kl 14.30: 

Permisjon innvilget, vara tas ikke inn.  

 

Uttalelse angående sykestuene i Nord-Troms: 

Lise Roman (SV) innleder i saken, og fremmer følgende forslag til vedtak: 

 

Kommunestyret ser positivt på et møte mellom Helse Nord RHF, UNN HF og kommunene i 

Nord-Troms. 

 

Det forutsettes at dette er et møte mellom likeverdige parter som preges av dialog og 

somhandling. Det forutsettes at møtet kan vurdere hvordan sykestuetilbudet kan opprettholdes i 

alle de fire Nord-Troms kommunene og ikke bare samlokalisering til en lokasjon. 

 

Kommunestyret forutsetter en møteagende hvor Nord-Troms kommunene legger frem en 

evaluering av sykehusdrifta og også presenterer et samfunnsregnskap med utgangspunkt i å 

opprettholde sykestuer i alle fire kommunene. 

 

Forslaget til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

 

    

  



                                     Saksliste 

 

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

PS 53/15 Økonomirapport desember 2015  2015/691 

PS 54/15 Investeringsrapport desember 2015  2015/691 

PS 55/15 Budsjett og økonomiplan 2016-2019  2015/1353 

PS 56/15 Rullering av kommunedelplan for idrett, fysisk 

aktivitet og friluftsliv 2012 - 2015 . 

Handlingsprogram for folkehelse 2016 - 2020 og 

handlingsprogram for utbygging av idrettsanlegg 

2016 - 2020 

 2015/147 

PS 57/15 Forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg i 

kommunene Kvænangen, Nordreisa, Skjervøy og 

Kåfjord, samt gebyr for gjennomføring av 

lovbestemt feiing og tilsyn av fyringsanlegg 

 2015/735 

PS 58/15 Møteplan 2016  2015/722 

PS 59/15 Valg av diverse utvalg  2015/722 

PS 60/15 Interpellasjoner   

PS 61/15 Referatsaker   

RS 17/15 Brev til kommunestyrene  2015/556 

RS 18/15 Halti Kvenkultursenter IKS - Årsberetning 2014  2015/629 

RS 19/15 Kontrollutvalget - Sak 02/15 - brøytekontrakter 

for 2014-2016 

 2015/531 

RS 20/15 PROTOKOLL FRA MØTE NORD-TROMS 

REGIONRÅD 22. OG 23. JUNI 2015 

 2015/65 

 

 

  



PS 53/15 Økonomirapport desember 2015 2015/691 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

1. Økonomirapporten tas til etterretning og budsjettreguleringer vedtas i tråd med skjema 

datert 04.12.15  

2. Rammeendringene til etatene godkjennes i tråd med budsjettskjema 1A og 1B.  

 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomirapporten tas til etterretning og budsjettreguleringer vedtas i tråd med skjema datert 

04.12.15  

2. Rammeendringene til etatene godkjennes i tråd med budsjettskjema 1A og 1B.  

PS 54/15 Investeringsrapport desmeber 2015 2015/691 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 

Kommunestyret tar investeringsrapporten til etterretning og vedtar reguleringer i tråd med 

budsjettskjema datert 04.12.15 

 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar investeringsrapporten til etterretning og vedtar reguleringer i tråd med 

budsjettskjema datert 04.12.15 

  



PS 55/15 Budsjett og økonomiplan 2016-2019 2015/1353 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Forslag fremmet av Øystein Skallebø (AP) på vegne av KRF/KP, AP, og SV: 

- Endringsforslaget lagt fram i eget dokument.  

- Presisering angående godtgjøring av medlemmer av politiske organer: 

 Godgjøring til ordfører fastsettes til kr 700 000 for 2016 

 Godtgjøring til varaordfører fastsettes til kr 110 000 for 2016 

 Andre politisk valgt får godtgjøring i henhold til dagens reglement. 

- Nye kulepunkter: 

 Kommunestyret ber rådmann prioritere arbeidet med renovering av vann- og 

avløpsnettet. En god del av avløpsnettet er av eldre dato. Om ny VA-ingeniør ikke 

ansettes i første halvdel av 2016, bør det vurderes å kjøpe den type prosjekteringsbistand. 

 Skjervøy kommune har som intensjon å bygge opp en frivillighetssentral. I løpet av 2016 

skal det utarbeides en søknad for en slik tjeneste i samarbeid med frivillige 

organisasjoner. Saken legges fram til politisk behandling i 2016. 

 Skjervøy kommune ser det som viktig å ha en god kontroll med skjenkestedene i 

kommunen. I løpet av 2016 vil ordningen vi har i dag bli evaluert og forbedret. 

Kommunestyret ber rådmann fremme en sak til politisk behandling i løpet av våren 

2016. 

 Kommunestyret ber formannskapet nedsette et utvalg som skal fremlegge et forslag til 

nytt reglement for godtgjøring til medlemmer av politiske organer. 

 Kommunestyret ber rådmann vurdere alternativ plassering av en ny 4 

avdelingsbarnehage. 

 Kommunestyret ser sykehusdrift og utbygging av eldreomsorgen som en hovedprioritet i 

de neste årene. Det opprettes derfor en helsekomité sammensatt av alle politiske parti for 

å ha fokus på folkehelse og sikre gjennomføring av de helsepolitiske utfordringene. 

 

 

Forlag fremmet av Jørn Cato Angell (FRP) på vegne av FRP: 

- Endringsforslaget lagt fram i eget dokument. 

 

Forslag fremmet av Reidar Mæland (H) på vegne av Høyre: 

- Endringsforslaget lagt fram i eget dokument. 

 

Forslag fremmet av Torgeir Johnsen (SP) på vegne av SP: 

- Endringsforslaget lagt fram i eget dokument.  

- Forslag fra Vidar Brox-Antonsen (SP) til ekstra tiltak i budsjettet: 

 Tildele kr 15 000,- til ungdomsrådet i 2016 for ruskonferanse. 

 Ekstra tilskudd til ungdomsrådet på kr 10 000,- per år fra 2016-2019. 

 

Forslag fremmet av Arne Nilssen (FRP) på vegne av FRP og Høyre 

Vedtak: 

Votering: 

- Forslag fra KRF/KP, AP og SV støttet av 11 stemmer og er vedtatt. 

- Forslag fra FRP støttet av 3 stemmer.  

- Forslag fra Høyre støttet av 1 stemme.  

- Forslag fra SP støttet av 4 stemmer. 



 

 

Votering over kulepunktene i forslag fra KRF/KP, AP og SV: 

 Overgang til fast tilknytningsavgift vann kr 3000, og overgang til fast tilknytningsavgift 

kloakk kr 6000. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Forbruksgebyr kloakk pr. m2 /m3 økes til kr 9. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 SFO. Ny gruppe inntil 5 t/u kr 400. Ved 2 barn kr 240, ved 3 barn kr 160. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Kommunestyret ber rådmann prioritere arbeidet med renovering av vann- og 

avløpsnettet. En god del av avløpsnettet er av eldre dato. Om ny VA-ingeniør ikke 

ansettes i første halvdel av 2016, bør det vurderes å kjøpe den type 

prosjekteringsbistand. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Skjervøy kommune har som intensjon å bygge opp en frivillighetssentral. I løpet av 2016 

skal det utarbeides en søknad for en slik tjeneste i samarbeid med frivillige 

organisasjoner. Saken legges fram til politisk behandling i 2016. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Skjervøy kommune ser det som viktig å ha en god kontroll med salgs- og skjenkestedene i 

kommunen. I løpet av 2016 vil ordningen vi har i dag bli evaluert og forbedret. 

Kommunestyret ber rådmann fremme en sak til politisk behandling i løpet av våren 

2016. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Kommunestyret ber formannskapet nedsette et utvalg som skal fremlegge et forslag til 

nytt reglement for godtgjøring til medlemmer av politiske organer. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Kommunestyret ber rådmann vurdere alternativ plassering av en ny 4 

avdelingsbarnehage. 

- Enstemmig vedtatt. 

 

 Kommunestyret ser sykehusdrift og utbygging av eldreomsorgen som en hovedprioritet i 

de neste årene. Det opprettes derfor en helsekomité sammensatt av alle politiske parti 

for å ha fokus på folkehelse og sikre gjennomføring av de helsepolitiske utfordringene. 

- Vedtatt mot 4 stemmer. 

 

Votering over kulepunktene i forslag fra FRP og Høyre: 

 Kommunestyret bed rådmannen legge fram en sak vedrørende annen organisering av de 

kommunale boligene/leilighetene inn i et kommunalt foretak. 

- Falt mot 12 stemmer.  

 



PS 56/15 Rullering av kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og 

friluftsliv 2012-2015 . Handlingsprogram for folkehelse 2016- 2020 og 

handlingsprogram for utbygging av idrettsanlegg 2016- 2020 2015/147 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Kultur – og undervisningssjefen opplyser om at når det gjelder punkt 6.1 ordinære nyanlegg/ 

rehabilitering så flytter nummer 11 «ny standplass skytterbanen» opp til prioriteringsplass 

nummer 3.  

 

Innstillingen med endring enstemmig vedtatt.  

Vedtak: 

Vedlagt handlingsprogram for folkehelse og handlingsprogram for utbygging av idrettsanlegg 

2016 – 2020 vedtas. 

 

Kommunens egenandel på Eidevannet friluftsområde på kr. 50 000,- søkes inndekt i budsjettet 

for 2016 

 

Kultur- og undervisningssjefens innstilling 

 

Kommunestyret gjør følgende vedtak: 

 

Vedlagt handlingsprogram for folkehelse og handlingsprogram for utbygging av idrettsanlegg 

2016 – 2020 vedtas. 

 

Kommunens egenandel på Eidevannet friluftsområde på kr. 50 000,- søkes inndekt i budsjettet 

for 2016 

  



PS 57/15 Forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg i kommunene 

Kvænangen, Nordreisa, Skjervøy og Kåfjord, samt gebyr for gjennomføring 

av lovbestemt feiing og tilsyn av fyringsanlegg 2015/735 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 

1. Kommunene Kvænangen, Nordreisa, Skjervøy og Kåfjord, skal ha 

felles lokal feieforskrift.    

 

2. Forskrift om feiing og tilsyn av fyringsanlegg, samt gebyr for 

gjennomføring av lovbestemt feiing og tilsyn av fyringsanlegg for 

Kvænangen, Nordreisa, Skjervøy og Kåfjord vedtas med virkning 

01.01.16  

 

3. Dagens lokale forskrifter opphører fra samme tidspunkt. 

 

 

 

PS 58/15 Møteplan 2016 2015/722 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Forslag fra Øystein Skallebø (AP) på vegne av felleslista KRF/KP, AP og SV: 

- Ordføreren får fullmakt til å vurdere/avgjøre møtestart for kommunestyret. 

 

Forslag fremmet av Reidar Mæland på vegne av Høyre: 

- Kommune og formannskapsmøte starter 10:15: 

 

Forslag fremmet fra Arne Nilssen (FRP) på vegne av FRP: 

- FRP ber om avstemming på et ekstra kommunestyremøte i året.  

Vedtak: 

Votering forslag fra felleslista KRF/KP, AP og SV: 

 Forslaget vedtatt mot 7 stemmer.  

 

Votering fra Høyre mot innstillingen: 

- Innstillingen vedtatt mot 2 stemmer. 

 

Votering forslag fra FRP ang. ekstra møte: 

- Falt mot 17 stemmer 

 

 

 

 

 Januar Februar Mars April Mai Juni 



Formannskap  Ons 10. Ons 2. Ons 20.  Ons 1. 

Ons 29. 

Kommunestyret   Ons 16.  Ons 11. Ons 15. 

AMU Tors 28.   Tors 14.   

Kontrollutvalg       

Regionrådet Tirs 26.  Ons 30. Tirs 26 

(rep.skap) 

 Tirs 21. 

 

 Juli August September Oktober November Desember 

Formannskap   Ons 14. Ons 12. Ons 9. 

Ons 30. 

 

Kommunestyret    Ons 26.  Ons 14. 

AMU  Tors 25.   Tors 3.  

Kontrollutvalg       

Regionrådet   Tirs 6.   Tirs 8.   

 

 

Rådmannens innstilling 

Rådmannen foreslår følgende møteplan: 

 

 Januar Februar Mars April Mai Juni 

Formannskap  Ons 10. Ons 2. Ons 20.  Ons 1. 

Ons 29. 

Kommunestyret   Ons 16.  Ons 11. Ons 15. 

AMU Tors 28.   Tors 14.   

Kontrollutvalg       

Regionrådet Tirs 26.  Ons 30. Tirs 26 

(rep.skap) 

 Tirs 21. 

 

 Juli August September Oktober November Desember 

Formannskap   Ons 14. Ons 12. Ons 9. 

Ons 30. 

 

Kommunestyret    Ons 26.  Ons 14. 

AMU  Tors 25.   Tors 3.  

Kontrollutvalg       

Regionrådet   Tirs 6.   Tirs 8.   

 

  



PS 59/15 Valg av diverse utvalg 2015/722 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Valgnemnda legger frem følgende tilleggsinformasjon til innstillingen: 

 Punkt 2: 

Eidekroken: 

- Arne Nilssen 

- Vara: Peder André Amundsen 

 Punkt 3: 

Skjervøy barneskole: 

- Line Eliassen 

- Vara Trygve Paulsen 

 

Skjervøy Ungdomsskole: 

- Dag Johansen 

- Vara Åshild Hansen 

 Punkt 8: 

Lauksletta: Reidar Berg, Margrete Bentsen og Oddrun Nygaard. 

 

Årviksand: Jorun Jørgensen, Helge Andresen og Eldbjørg Johannessen.  

 

Akkarvik: Borgny Mikkelsen, Per Kristiansen og Agnar Mikkelsen. 

 

Nikkeby: Jan Harald Hansen, Kari Hårstad Hansen og Knut Mikalsen. 

 

Arnøyhamn: Kjell-Arne Sørensen, Gerd Ingrid Larsen Vasmo og Rolf Egil Larsen. 

 

Uløybukt: Roger Bjørkestøl, Svein Peder Jakobsen og Anders Selle. 

 

Kågen: Per Antonsen, Karin Trætten Nyvoll og Vidar Brox-Antonsen. 

 

 Punkt 21: 

Arne Nilssen erstatter Vidar Brox-Antonsen som fast medlem. Rita Mathiesen settes inn som 

vara. 

 

 Punkt 27: 

Rolf Egil Larsen settes inn som fast medlem for Vidar Brox-Antonsen. 

 

 Punkt 35: 

- Leder: Lise Roman 

- Peder André Amundsen 

- Bjørnar Heimly 

- Roy Waage 

- Johnny Sjøberg 

 

 

Forslag fremmet av Arne Nilssen (FRP) på vegne av FRP til punkt 27 medlemmer i 

lønnsforhandlinger for rådmannen: 

- Vidar Langeland 

- Øystein Skallebø 



- Hanne Nygaard Høgstad 

Vedtak: 

Innstillingen med endringer utenom punkt 27 enstemmig vedtatt. 

 

Innstillingen mot forslaget fra FRP ang. punkt 27: 

- Innstillingen vedtatt mot 2 stemmer. 

 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar stilling til valgnemndas innstilling: 

 

Valgnemndas forslag: 

 

1. Valg av talsperson i barnevernssaker 

Elin Vinje 

Einar Lauritzen 

 

Merknad: Vi skal ikke velge noen nye. De som eventuelt ønsker å bli skiftet ut må selv gi 

beskjed til Fylkesnemnda om de ønsker avløsning. 

 

2. Valg av representanter til barnehagens styrer: 

Vågen (Ole Brum) 

- Turid Solbakken 

- vara Randi Larsen 

Vågen (Tigergutt) 

- Karianne Lund Heggelund 

- vara Pål S. Mathiesen 

Eidekroken 

- 

- vara 

 

Arnøyhamn – Felles med Arnøyhamn oppvekstsenter 

 

Årviksand 

- Maria Andersen 

- vara Ørjan Albrigtsen 

 

3. Valg av representanter til skolemiljøutvalgene 

 

Skjervøy barneskole 

- 

- vara 

 

Skjervøy ungdomsskole 

- 

- vara 

 

Arnøyhamn oppvekstsenter 

- Svein Roger Karlsen 

- vara May Tove Mikkelsen 

 



 

4. Skatteutvalg 

Skatt Nord oppnevner dette.  

 

5. Heimeversnemnda  

Pål Nilsen 

Håvard Larsen 

 

Vara:  

Håkon Henriksen 

Bjørn Pedersen 

 

6. Representant til AMU utvalg 

Pål S. Mathiesen 

 

Vara: Irene Toresen 

 

7. Tilflytningsnemnd 

Rolf Johansen 

Astrid Mæland 

Trond Østvang 

 

Vara: 

Peder Andre Amundsen 

Arne Nilssen 

Irene Toresen 

 

8. Innkvarteringsnemnd  

 

9. Kirkelig Fellesråd 

Jan Larsen 

 

Vara:  

Kari-Ann Olaisen 

 

10. Skjønnsmenn for fartøyer 

Svein  Roger Karlsen 

Arnfinn Pedersen 

 

Vara:  

Helge Olsen 

Jan Petter Johansen 

 

11. KomRev Nord 

Irene Toresen 

 

Vara 

Leif Peder Jørgensen 

 

 

 

12. IKS sekretariatet   



Ørjan Albrigtsen 

 

Vara: 

Hanne Høgstad 

 

13. IKAT  

Grethe B. Hansen 

 

Vara:  

Helge Guttormsen 

 

14. Takstnemnda for eiendomsskatt 

Øyvind Isaksen, leder 

Håvard Albrigtsen 

Roald Sebergsen 

 

Vara: 

Anne Henriksen 

Kristin Dalheim 

 

15. Overtaksnemnda for eiendomsskatt 

Rolf Johansen 

Øystein Skallebø 

Vidar Langeland 

Kolbein Simonsen 

Ole Bithammer 

Jon Haugen 

 

Vara: 

Rita Mathiesen 

Kjell Arne Sørensen 

Elin Johannessen 

 

16. Regionrådets representantskap og rådsforsamling 

Irene Toresen 

Torgeir Johnsen 

Trygve Paulsen 

 

Vara: 

Ingrid Lønhaug 

Vidar Langeland 

Maria Andersen 

Arne Nilssen 

Åshild Hanssen 

 

17. Synskontakt 

Funksjonshemmedes råd kommer med forslag 

 

18. Barnas talsperson 

Ipek Imirgi 

 

 



19. Forslag til fylket på skjønnsmenn 

Ann Kristin Kristiansen 

Jim Andersen 

Kurt Mikalsen 

Aina Olufsen 

Rune Iversen 

 

20. Jordskiftesaker 

Rolf Johansen 

Bodil Amundsen 

Edmund Jørgensen 

Henrik Nygaard 

Arnfinn Pedersen 

Bjørg Mikalsen 

Elin Einarsen 

Frode Stabell 

Jarle Strøm 

Jan Erik Jørgensen 

Kjell Skallebø 

Liv Grete Lauritzen 

Svein Magne Johansen 

Ellen Reiersen 

Nina Einevoll 

 

21. Forliksrådet 

 

 

22. Møtefullmektige til Forliksrådet 

Nils Harald Alm 

Halvar Solheim 

Vidar Langeland 

 

23. Forslag til reps. til styret i UNN og sykehusapoteket 

UNN:  

Mona Jørgensen 

Ingrid Lønhaug 

Roy Waage 

Pål S. Mathiesen 

 

Sykehusapoteket: 

Jørn Cato Angell 

Helge Andersen 

 

24. Brukerutvalg 

 

Medlem:                                                         Vara: 

Pål S. Mathiesen, leder                                   Ulla Laberg og Aram Abdul Raman (Kawa)  

Helge Andersen, nestleder                              Ann Kristin Kristiansen og Vidar Brox Antonsen 

Liv G. Lauritzen                                             Ruth Samuelsen og Sveinung Moen 

Jørn Cato Angell                                            Jan Larsen og Elin Alexandersen 

Hanne Høgstad                                               Bjørg Mikalsen og Dag Hugo Lorentzen 

 



25. Eldrerådet 

Harald Sjøblom 

Jenvald Kristiansen 

Borgny Mikkelsen 

Sigmund Mathiassen 

Lilla Berg Pettersen 

 

Vara: 

Tor Arnesen 

Rigmor Moslett 

Jan Larsen  

Asle Amundsen 

Eilif Johansen 

 

26. Funksjonshemmedes råd 

Berit Jørgensen 

Arnfinn Hansen 

Åshild Isaksen 

Laila Johansen 

Lars Hansen 

 

Vara: 

Sigmund Mathiassen 

Karin T. Nyvoll 

Margareth Pedersen 

May Britt Klevstad 

Trygve Paulsen 

 

27. Lønnsforhandlingsutvalg for Rådmannens lønn 

Ørjan Albrigtsen 

Irene Toresen 

Vidar Brox Antonsen 

 

28. Kontaktutvalg for Skjervøy kommune mot Regjeringen, Stortinget og Fylket 

- Ordføreren leder utvalget. 

- Andre medlemmer: Gruppeledere i kommunestyret (Ap, Sv, FrP, H, Krf/Kp og Sp). 

 

29. Startlån 

Ørjan Albrigtsen 

Irene Toresen 

Vidar Langelang 

30. Representant til Skjervøy Taxi 

Pål S. Mathiesen 

 

31. Medlem til Nord-Troms friluftsliv  

Frode Langstand 

 

32. KomOpp 

Irene Toresen 

 

 

Vara: 



Ørjan Albrigtsen 

 

33. Komite til TV-aksjonen 

Reidar Mæland, leder 

Ruth Samuelsen 

Ulla Laberg 

Frode Langstrand 

Ingrid Lønhaug 

 

34. Halti kvenkultursenter 

Irene Toresen 

 

Vara: 

Ingrid Lønhaug 

 

35. Miljøutvalg 

To politikkere og tre fra næringslivet 

 

36. Ungdomsrådet 

Ingrid Lønhaug 

 

Vara: 

Alice Stabell  

  



PS 60/15 Interpellasjoner / 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling: 

Interpellasjon fra Skjervøy FRP angående gebyrforskrift for renovasjon. 

 

Spørsmål: 

1. Hvorfor vil ikke ordføreren og flertallet gå gjennom forskriften for å gjøre nødvendige 

tilpassinger slik at den blir rettferdig og ikke pålegger de som ikke ønsker, behøver eller 

får tilbud om renovasjon av fritidseiendommene sine? 

2. Mener ordføreren det er greit å kreve inn avgifter hvor det ikke følger med et tilbud om 

en tjeneste? 

 

Ordføreren svarte: 

1. Ordfører vil fortsette arbeidet til avtroppende avfører, og skal jobbe mot en revisjon av 

forskriften sammen med de samarbeidene kommunene. 

2. Henviser til svar på spørsmål 1. 

 

 

Interpellasjon fra Skjervøy FRP angående kjøredagbok, med tanke på bruk av kommunale 

kjøretøy etter endt arbeidsdag.  

 

Spørsmål:  

- Hvilke tiltak blir gjort i denne sak? 

 

Rådmannen svarte: I kontrollutvalget i mars 15 ble det vedtatt at kommunen skal ha laget regler 

for bruk og salg av kommunal eiendom. Dette har ikke blitt gjort. Dette skal tas opp i 

kommunestyremøtet i mars-16. Kjøredagbok vil bli innført fra 01.01.16. 

 

 

Interpellasjon fra Skjervøy FRP angående avgiftsbelastede varer over kai. 

 

Spørsmål: 

Er det noen planer eller tiltak som vil bli gjort, når det gjelder Lerøy med å avgiftsbelaste varer 

over kai? 

 

Ordfører svarte: Formannskapet har 31.november 2015 vedtatt at det skal utarbeides en forskrift 

for havn. Denne skal være ferdig i løpet av 2016, og vil bli tatt opp i kommunestyret. 

Kommunestyret har vedtatt et prinsippvedtak der noen aktører har faste kai avtaler. Disse er 

gjeldende, og de vil derfor ikke avgiftsbelastes for varer tatt over kai.  

 

 

Interpellasjon fra Skjervøy SV angående Stortingsmeldinga om sjømatindustrien. St. meld.10 

(2015-2016). 

 

Spørsmål: 

1. Bør ikke Skjervøy kommunestyre få slike saker av sentral betydning for vår framtid som 

sak til kommunestyret? 

2. Hvordan kan Skjervøy nå bidra til å påvirke beslutningen som skal tas i Stortinget 

angående sjømatindustrimeldinga? 

 



 

Ordføreren svarte: 

1. Det kommer inn mange slike høringer, vi ser nå at denne burde ha vært oppe i 

kommunestyret. Ordføreren vil også legge til at de samme synspunktene som Skjervøy 

kommune har er kommet med i høringsinnspillene fra andre kommuner. 

2. Dette kan vi påvirke gjennom å jobbe mot partiene på stortinget. Ordføreren har prøvd å 

ta kontakt med andre kommuner for å jobbe med dette i fellesskap, og skal jobbe mot 

vedtakene som blir vedtatt ikke skal være skadevirkende for Skjervøy kommune.  

 

Vedtak: 

Interpellasjonene anses besvart og behandlet.  

 

  



PS 61/15 Referatsaker / 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 16.12.2015  

Behandling:  

Angående RS 17/15: 

Ingrid Lønhaug (SV) innleder i saken, og fremmer følgende forslag til vedtak: 

 

Skjervøy kommunestyre ser at det er nødvendig å videreføre arbeidet med å legge til rette for 

fortsatt sykestuedrift i kommunene i Nord-Troms: 

 

- Vi vil kjempe for en desentralisert sykestuemodell, slik vi har det i dag. 

- Vi ønsker å få kompensert for sykestuedriften enten slik vi har det i dag eller etter 

modell fra Finnmark. 

- Vi ønsker å beholde akuttsengene med tilskudd fordelt etter befolkningstallet i den 

enkelte kommune. 

 

Skjervøy kommunestyre viderefører sin deltagelse i Aksjonsgruppa for sykestuer i Nord-Troms. 

Det velges tre personer fra helsekomiteen og en fra administrasjonen. Helsekomiteen velger selv 

sine representanter.  

 

Forslaget til vedtak enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Vedtak RS 17/15: 

 

Skjervøy kommunestyre ser at det er nødvendig å videreføre arbeidet med å legge til rette for 

fortsatt sykestuedrift i kommunene i Nord-Troms: 

 

- Vi vil kjempe for en desentralisert sykestuemodell, slik vi har det i dag. 

- Vi ønsker å få kompensert for sykestuedriften enten slik vi har det i dag eller etter modell 

fra Finnmark. 

- Vi ønsker å beholde akuttsengene med tilskudd fordelt etter befolkningstallet i den 

enkelte kommune. 

 

Skjervøy kommunestyre viderefører sin deltagelse i Aksjonsgruppa for sykestuer i Nord-Troms. 

Det velges tre personer fra helsekomiteen og en fra administrasjonen. Helsekomiteen velger selv 

sine representanter.  

 

 

Referatsakene anses som referert. 



 

RS 17/15 Brev til kommunestyrene 2015/556 

RS 18/15 Halti Kvenkultursenter IKS - Årsberetning 2014 2015/629 

RS 19/15 Kontrollutvalget - Sak 02/15 - brøytekontrakter for 2014-2016 2015/531 

RS 20/15 PROTOKOLL FRA MØTE NORD-TROMS REGIONRÅD 22. OG 23. JUNI 

2015 2015/65 

 


